
ÖSTRA LERBERGETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING NR 3 

 

Protokoll nr 2022-4 

Möte 2022-04-28  med styrelsen för Östra Lerbergets Samfällighetsförening nr. 3 

 

Närvarande: Kent Forslund  ordförande 

 Eva Hellman   ordinarie ledamot 

 Anette Cederhag Lindell  ” 

 Susanne Palm  ” 

 Stefan Roos   ” 

 Zdravko Krajina  suppleant 

 Jessica Larsen  ” 

 Lars Kvarnström  ”   

 

  

§  1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

 

§  2. Till protokollförare utsågs Eva Hellman. 

 

§  3. Dagordningen godkändes. 

 

§  4. Utsågs Susanne Palm att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

   

§  5. Vid genomgång av föregående protokoll, inget att kommentera, lades till    

 handlingarna. 

 

§  6. Under punkten ” Rapporter och skrivelser”. Adressändring har gjorts till  

 Försäkringsbolaget för radgaragen.   

 

§  7. Föreningens kassabehållning uppgick per 2022-04-28 till: 

 Bankgiro  kr 198.731:52 

 Handelsbanken kr  94.973:31 

  

§  8. Beträffande markskötseln. I område 8 där Parkslide upptäckts som är en invasiv 

växt, Höganäs kommun har meddelat att detta får anstå tills det blir klara besked 

från Naturvårdsverket. 

 I område 8 har det projekt som blivit godkänt av styrelsen, för ”sparade pengar” 

påbörjats. 

  

 Städhelg 6-8 maj, containrarna är beställda. En blänkare om städdagen har lagts 

ut på facebook. 

  

 Frågor samt ansökningar har inkommit om möjligheten att få bidrag/ersättning 

för att bland annat byta ut buskar mot stenar. 

 

 Då medlemsavgiften är på samma nivå sedan många år kom mötet fram till att 

det inte finns utrymme för att samfälligheten ska kunna skjuta till pengar från 

den allmänna medlemsavgiften utan att behöva höja denna. 

 



 Beslut: Mötet beslöt att samfälligheten inte kan bidra med några extra pengar 

utöver de 500 kronor som gränderna får samt eventuella ”öronmärkta” pengar 

som kommer gränden till gagn från medlemmar som betalar full medlemsavgift. 

  

 När det gäller byte av sand i sandlådorna på samfällighetens mark står 

samfälligheten för kostnaden. Sanden ska vid behov bytas var tionde år. 

 

 Efter städhelgen går ordförande, markansvarig och garageansvarig runt i 

området och tittar då även över sandlådorna. 

 

 Det är kommunen som från första början har planterat träd och växter på 

samfällighetens mark. Diskussion på mötet om hur kommunen ser på 

förändringar som görs och om det finns något som kommunen kan hjälpa oss 

med. Ordförande kontaktar Carola Moe på Höganäs kommun för en 

rundvandring på området.    

   

 

§ 9. Under rubriken ”Radgarage”. Vid Rättarevägen 12-14 där en gavel behöver 

bytas. Offerter från 2 firmor har tagits in, Roskvists byggnads med en kostnad 

på 47.181 kronor och från Bolaget Nuvera med en kostnad på 29.821 kronor.  

 Mötet beslöt att anta offerten från Nuvera, arbetet kommer preliminärt att 

utföras under juli månad. 

 

§ 10. Under rubriken ”Hemsida www.lerberget3.se ” 

Hemsidan uppdateras kontinuerligt.  

 

  

§ 11. Under ” Övriga frågor” Angående problem med parkeringar i hela området. En 

önskan om markeringar i vändzonerna, då framkomligheten för 

utryckningsfordon ska säkerhetsställas, frågan ställs till Höganäs kommun hur vi 

går vidare. 

 Har man funderingar vad som får parkeras på anvisade P-platser, går det bra att 

ställa frågan till kommunen.se. 

 

§ 12. Nästa sammanträde kommer att äga rum torsdagen den 19 maj 2022  

kl: 18:30 i Oasen Lerbergets kyrka. 

   

§ 13.  Ordförande förklarade mötet avslutat och tackade för visat intresse. 

 

 

Lerberget 2022-04-28 

  

Vid protokollet …………………………..  

   Eva Hellman 

   

 

Justeras   

 …………………………….. ………………………………….. 

 Susanne Palm  Kent Forslund 

  

http://www.lerberget3.se/


 

 

 

 

 

 

 


